

CHANGE OF ADDRESS / TELEPHONE / BANK ACCOUNT NOTICE / ACCOUNT CANCELLATION

** (Please enclose the address proof dated within the latest three months)

更改地址 / 聯絡電話 / 銀行戶口通知 / 取消戶口

客戶名稱 Client Name _____ 戶口號碼 A/CNo _____

更改個人資料 Change of personal information

With effective from _____ ddmmyyyy please update my/our information as follow:
生效日期請由 _____ 年 月 日 起將本人/吾等之個人資料更改如下:

通訊地址 Address _____

** (如更改地址, 請同時需附上最近三個月內發出之地址證明文件)

電話號碼 Tel No _____

電郵地址 Email _____

銀行名稱 Bank Name _____ 戶口號碼 A/C No _____

其他 Others _____

取消戶口 Cancellation of Account

With effective from _____ ddmmyyyy please cancel my/our accounts:
生效日期請由 _____ 年 月 日 起將本人/吾等以下之戶口取消:

取消戶口之第三者操作授權 Cancellation of Third Party Authorization

With effective from _____ yyyy _____ mm _____ dd please cancel my/our accounts:
生效日期請由 _____ 年 _____ 月 _____ 日 起將本人/吾等以下之戶口取消:

原授權人名稱 Name of Authorized Person _____

更改其他戶口服務 Cancellation of other Account Services

With effective from _____ yyyy _____ mm _____ dd please cancel my/our accounts:
生效日期請由 _____ 年 _____ 月 _____ 日 起將本人/吾等以下之戶口更改:

網上交易服務 Internet Trading Service 新增 取消

網上報價服務 Real-Time streaming Quotation (月費 Monthly Fee \$388) 新增 取消

郵寄結單服務 Mail Statement Service (月費 Monthly Fee \$100) 新增 取消

Declaration & Signature 聲明及簽署

I/We hereby declare that the information given in this form is true and correct and that I/We have not wilfully withheld any material fact(s).

本人/吾等謹此聲明表格上提供之所有資料均為真實及正確, 本人/吾等並未刻意隱瞞任何重要事實。

Client Signature 客戶簽署:

Date 日期:

(Please use the same signature filed with our company
簽名式樣必須與本公司記錄相同)

For Official Use Only

Signature Verified by:	Inputted by:	Checked by:	Approved by:
Date:	Date:	Date:	Date: